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Interpellation till socialnämndens ordförande Thomas Nilsonne -

angående kvalitetspeng 

Täby kommun införde modell med kvalitetspeng att tillämpas för särskilt boende för äldre samt för hemtjänst 
åren 2016 respektive 2018. 

Kommunens leverantörer av särskilt boende och hemtjänst kan ansluta till modellen för kvalitetspeng i en 
särskild överenskommelse som biläggs leverantörens avtal med Täby kommun. 

I överenskommelsen anges följande. 

"Syftet med kvalitetspengen är att stimulera till kvalitetsutveckling. På vilket sätt detta sker är upp till 
leverantören att avgöra. Uppföljning av tilldelad kvalitetspeng har använts kommer att göras i samband med 
avtalsuppföljning eller i annan ordning." 

Beslut om utbetalning av kvalitetspeng baseras på om leverantören uppfyllt vissa kvalitetsmål som anges i 
olika indikatorvärden. lndikatorvärdena hämtas bland annat från den nationella brukarundersökningen och 
registreringssystemet för hemtjänsten. 

Efter beslut i kommunfullmäktige 2020 garanteras leverantör som erhållit kvalitetspeng föregående år 70 
procent av föregående års kvalitetspeng om målen inte uppnås det innevarande året. 30 procent av 
kvalitetspengen garanteras för nästföljande år. 

Trots att det i överenskommelsen med leverantören anges att uppföljning ska göras av hur kvalitetspengen 
använts, har detta enligt förvaltningen inte följts upp specifikt. 

Med anledning av ovanstående är mina frågor: 

- Vad är anledningen till att ingen uppföljning skett av hur kvalitetspengen har använts och hur 
motiveras då beslutet att ersätta leverantören som inte uppfyllt kvalitetsmålen? 

För socialdemokraterna 
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